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Panie Przewodniczący!

Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie nr 0057.5.2011 z prac Burmistrza Barlinka za okres od

dnia 20 kwietnia 2011r. do dnia 17 maja 2011r.

W tym czasie odbyły się 3 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i

rozpatrzono następujące sprawy:

I. W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo w sprawie

wykonania projektu zagospodarowania terenu działki nr 119 obr. Równo w kwocie

3.897,00 zł. w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu

Sołeckim na 2011 rok.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Urzędu Skarbowego w Myśliborzu z

prośbą o rozłożenie na raty zapłaty zobowiązania podatkowego w podatku od

spadku w kwocie 5.999,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na rozłożenie

przedmiotowego zobowiązania podatkowego na 4 raty.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PKPS z prośbą o zabezpieczenie

środków finansowych na transport żywności w ramach unijnego programu.

Burmistrz przyznał na przedmiotowy cel kwotę 300,00 zł.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 2 w Barlinku z prośbą o

pomoc finansowa lub rzeczowa na organizację Konkursu Chemicznego „Atom i

cząsteczka”.  Burmistrz na przedmiotowy cel przekazał 3 zestawy gadżetów

promocyjnych Gminy Barlinek.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Osina o dofinansowanie

zakupu ziemi w celu wyrównania terenu przy Świetlicy Wiejskiej w Osinie w

kwocie 400,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Mostkowo o

dofinansowanie zorganizowania majówki w kwocie 800,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego na 2011r. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Łubianka o dofinansowanie

zakupu sprzętu sportowego w postaci bramek do piłki nożnej w kwocie 1.732,00

zł w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu

Sołeckim na 2011 rok.
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8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Swadzim o dofinansowanie

Dnia Dziecka w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011r.

Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota

zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Jarząbki o dofinansowanie

zakupu wyposażenia do świetlicy w kwocie 1928,00 zł. Burmistrz pozytywnie

rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w

Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Lutówko o dofinansowanie

zakupu wyposażenia do Świetlicy Wiejskiej w kwocie 4.800,00 zł. w ramach

Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

11. Burmistrz Barlinka zaakceptował protokół z kontroli Zachodniopomorskiego

Urzędu Wojewódzkiego w zakresie finansowego wykorzystania dotacji

otrzymanych w 2010r. na realizację zadań wynikających z Rządowego Programu

„Radosna szkoła” „Wyprawka Szkolna” oraz prawidłowości prowadzenia

windykacji należności budżetu państwa.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Chóru „Halka” w Barlinku z prośbą
o dofinansowanie organizacji spotkania z chórem niemieckim „Liederkranz 1875”

Bremthal E.V. oraz wydanie zezwolenia na wsiadanie na statek z mola przy ul.

Jeziornej. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek pod kątem dofinansowania

organizacji w/w spotkania ze względu na brak środków finansowych. Sprawę
zezwolenia na wsiadanie na statek z mola przy ul. Jeziornej burmistrz przekazał do

RGM.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku o

przyznanie środków finansowych w kwocie 1.350,00 zł brutto miesięcznie  na

utrzymanie Szaletu Miejskiego przy ul. Staromiejskiej. Burmistrz rozpatrzył

negatywnie przedmiotowy wniosek ze względu na brak środków finansowych.

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie zgody

na korzystanie z drogi wewnętrznej nr dz. 127 w m. Moczydło w związku z

toczącym się postępowaniem o wydanie warunków zabudowy dla dz. nr 1 w m.

Moczydło. Burmistrz wyraził zgodę na korzystanie z drogi wewnętrznej nr dz. 127

służącej jako dojazd do nieruchomości nr dz. 1 obręb Moczydło pod warunkiem,

że wnioskodawca uzyska zgodę od Nadleśnictwa Barlinek na korzystanie z dróg

leśnych celem właściwego dostępu do drogi publicznej. (działka nr 127 nie ma

dostępu do drogi publicznej). Jednocześnie informując, iż obecna nawierzchnia

gruntowa tej drogi nie zapewnia właściwych parametrów technicznych do jej
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właściwego funkcjonowania. Gmina w najbliższych latach nie przewiduje

wykonania remontu tej drogi. W związku z powyższym za wszelkie poniesione

szkody przez wnioskodawcę związanych z planowaną inwestycją na

nieruchomości nr dz. 127 a wynikające ze złego stanu technicznego drogi, Gmina

z tego tytułu nie będzie ponosić odpowiedzialności, a wnioskodawca nie będzie

dochodził odszkodowań od Gminy.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru zadań do realizacji –

przebudowy chodników na terenie miasta w ramach rewitalizacji. Burmistrz ustalił

zakres zadań inwestycyjnych. W roku 2011 planowana jest realizacja

następujących zadań:

- przebudowa drogi w zakresie chodnika ul. Armii Krajowej

- przebudowa drogi w zakresie chodnika- Rynek

- przebudowa drogi w zakresie chodnika ul. Szkolnej

- utwardzenie terenu od ul. Paderewskiego do parku w Delcie

Młynówki, w tym remont schodów

- przebudowa drogi w zakresie chodnika ul. Sądowej- etap I

- utwardzenie terenu od ul. Niepodległości do parku w Delcie Młynówki wraz z

terenem przy garażach oraz remont schodów

- przebudowa drogi w zakresie chodnika ul. Jeziornej

- utwardzenie terenu przy ul. Parkowej

- przebudowa ul. Różanej w Barlinku w zakresie nawierzchni

asfaltowej, chodnika i utwardzenia terenu

Natomiast w roku 2012 planowana jest realizacja n/w zadań:
- przebudowa drogi w zakresie chodnika ul. Staromiejskiej

- przebudowa drogi w zakresie chodnika ul. Szewskiej

- przebudowa drogi w zakresie chodnika ul. Sądowej- etap II

- przebudowa ul. Grodzkiej

Burmistrz polecił także przedłożyć wniosek do Sarbnika Barlinka o

zabezpieczenie środków na w/w inwestycje oraz na opracowanie studiów

wykonalności dla projektów dotyczących rewitalizacji parku w Delcie Młynówki i

opracowanie dokumentacji na przebudowę ul. Żabiej. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie zadania dot. sprawdzenia

kompletności dokumentacji technicznej i poprawności technologicznej wraz ze

zwróceniem szczególnej uwagi na wyeliminowanie przyczyny spękań przy

wykonaniu wzmocnienia narożnika budynku gimnazjum przy ul. Leśnej, oraz

kompatybilności tej dokumentacji z dokumentacją na termomodernizację obiektu.

Burmistrz wybrał powyższą ofertę firmy Konstruktor K. Szydłowski ul. Wylotowa

1/3 Barlinek za cenę 1.000,00 zł + VAT.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uzyskania dofinansowania ze

środków Programu Wieloletniego Kultura + Priorytet „Biblioteka + Infrastruktura

Bibliotek” na realizację projektu „Przebudowa obiektu przy ul. Gorzowskiej na

Miejską Bibliotekę Publiczną”. Burmistrz polecił podjąć działania dot.

opracowania projektu. Polecił zorganizować spotkanie z BOK celem sprawdzenia
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ewentualnej możliwości spełnienia warunków programu, natomiast Sekretarz

Barlinka przedłoży do Rady Miejskiej w/m w sprawie wyrażenia zgody na

utworzenie obiektu biblioteki publicznej.

W związku ze złożeniem przedmiotowego wniosku od dofinansowanie zadania

„Biblioteka miejska w Barlinku – zmiana sposobu użytkowania budynku przy ul.

Gorzowskiej” burmistrz polecił RG wystosować pismo do dzierżawcy o pisemną
informację w zakresie realizacji porozumienia z dnia 18.01.2011r RGM.IV.72243-

59/10/11.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy drogi w zakresie chodnika

ul. Armii Krajowej i ul. Małej. Termin realizacji chodnika przy ul. Małej

uzależniono od wydania nieruchomości ozn. dz. nr 232.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał sie ze sprawą wykonania utwardzenia dwóch

fragmentów inwestycji boisko sportowe Orlik 2012 w Mostkowie, ponieważ
istniejące nie spełnia swojej roli. Przeprowadzono rozeznanie cenowe z dwoma

firmami, firma PGK Sp. z o. o. w Barlinku oferuje wykonanie zadania za cenę
120,00 zł brutto za 1 m². Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie wykonania

dodatkowego utwardzenia.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wymiany istniejących ogrodzeń
separujących ruch ( barierki ochronne) w ciągach dróg wojewódzkich. Ze względu

na wysokie koszta związane z zakupem oraz montażem przedmiotowych barierek

burmistrz postanowił, iż zostaną one zakupione w przypadku wystąpienia

oszczędności w trakcie realizacji przetargów związanych z rewitalizacją. W

pierwszej kolejności wymienione zostaną barierki przy Urzędzie Miejskim w/m,

na pozostałe burmistrz polecił zaplanować środki w budżecie na 2012 rok.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu dwóch kontenerów

szatniowych dla klubu sportowego w Płonnie. Szacunkowa wartość zrealizowania

zadania (przyłącza wodociągowe i kanalizacyjne o długości 100m) wymaga

nakładów rzędu 200.000,00 zł. Do tego niezbędna jest dokumentacja, której koszt

szacowany jest na ok. 11.000,00 zł . Czas niezbędny na uzyskanie warunków

zabudowy, wykonanie projektu, uzyskanie pozwolenia na budowę oraz

postępowanie przetargowe to ok. 8 miesięcy. Realizacja przedmiotowego zadania

wymaga skoordynowania z budową przez P.W.K „Płonia” wodociągu i kanalizacji

w Płonnie. Ze względu na aktualna sytuację finansową budżetu Gminy jak

również czas potrzebny na przeprowadzenie zadania jego realizacja w bieżącym

roku jest niemożliwa. Burmistrz polecił przedłożyć informację o powyższym do

Rady Miejskiej w/m.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy stadionu miejskiego wraz

z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku – Etap I. W

wyniku przeprowadzenia prac wystąpiło kilka problemów.

1. Zaprojektowany mur oporowy omijał drzewo w trybunie. Ze względu na

wycinkę drzewa wykonawca zmodyfikował przebieg muru – wykonał mur prosty.

Burmistrz zaakceptował powyższą zmianę. Wykonawca został pouczony, że
wszelkie zmiany przed wprowadzeniem muszą uzyskać akceptację
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Zamawiającego oraz został zobowiązany do przygotowania wystąpienia do

Projektanta o zmianę.
2. Zmiana przepisów licencyjnych ZZPN wymusza podwyższenie ogrodzenia

boiska z wysokości 1,1 m do wysokości 1,2 m. Burmistrz wyraził zgodę na zmianę
i polecił podjąć negocjacje z Wykonawcą o rozszerzenie zakresu robót.

Dodatkowy koszt to ok. 8.000 zł.

3. W związku ze zmianą przepisów licencyjnych ZZPN konieczne jest

nagłośnienie. Koszt wykonania nagłośnienia (4 kolumny, wzmacniacz, osprzęt
itp.) to ok. 12.000 zł. Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie nagłośnienia w

całości.

4. MKS „Pogoń” zwrócił się o wykonanie trwałego zabezpieczenia strefy

przejścia zawodników (zgodnie z wymaganiami licencyjnymi ZZPN). Koszt

wygrodzenia (brama 5m, dwie furtki 2,5m, 17 m ogrodzenia demontowanego na

gniazdach RS) to ok.10.000 zł. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

5. Przedstawiciel MKS „Pogoń” na spotkaniu w dniu 26.04.2011 r. stwierdził, że
nie ma potrzeby instalowania monitoringu. Położenie samego okablowania do

kamer, zgodnie ze wstępnym projektem to kwota ok. 9.000 zł. Burmistrz polecił

zainstalować monitoring dozorowy, przeznaczona kwota na zadanie to 30.000,00

zł.

6. Wykonawca przedstawił do akceptacji wzory siedzisk. Siedzisko niskie typu

NOVA 1 spełnia wymogi SIWZ, natomiast fotelik NOVA 3.40 ma za niskie

oparcie i mniej wytrzymałą konstrukcję – nie jest zgodne z SIWZ. Burmistrz

polecił zamontować wszystkie oparcia wysokie w związku z powyższym należy
podjąć rozmowy z wykonawcą w przedmiotowej sprawie.

7. Burmistrz ustalił iż kolorystyka trybun będzie odzwierciedlała barwy klubu.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie dokumentacji na

budowę linii oświetlenia drogowego w m. Dzikówko – II. Wpłynęły 2 oferty.

Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Usługi Projektowo- Wykonawcze

„PROINSTAL” R. Frieszke Dębno za cenę 5.658,00 zł brutto.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania dodatkowego zjazdu w

sołectwie Rychnów (zjazd z drogi gminnej na drogę powiatową). Burmistrz

odstąpił od utwardzenia wnioskowanego terenu. Przedmiotowe miejsce polecił

obsadzić zielenią niską.

12. Burmistrz zapoznał się z umową na udzielenie dotacji przez Gminę Barlinek

dotyczącej budowy drogi woj. Nr 156. Burmistrz polecił przedłożyć do Rady

Miejskiej w/m wniosek o zabezpieczenie brakujących środków, po uchwaleniu

powyższego zostanie podpisana przedmiotowa umowa.

13. Burmistrz Barlinkaz zapoznał się z ofertami na zadanie pn.: ”Budowa ścieżki

rowerowej z Barlinka do Krzynki” – odcinek nr 1 (Promenada). Wpłynęły 2

oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Przedsiębiorstwo

Budowlano Montażowe Madex W. Borowski ul. Pełczycka 3a Barlinek za cenę
1.044.035,52 zł brutto.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie studium wykonalności

dla projektu planowanego do realizacji poddziałania 4.5.1 RPOWZ. Wpłynęły 4
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oferty. Najkorzystniejszą ofertą jest oferta firmy Europrojekty LTD ul. KS Piotra

Ściegiennego 27/14 70-354 Szczecin za cenę 14.766,00 zł brutto. Burmistrz

postanowił zorganizować spotkanie dnia 10.05.2011r. celem podsumowania

dotychczasowych prac przygotowawczych. W zależności od wyniku spotkania

zostanie wybrana najkorzystniejsza oferta.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją wprowadzenia zmian w projekcie

„Rozwój obiektów sportowych w Prenzlau i Barlinku w celu dalszego pogłębienia

transgranicznej współpracy młodzieży” na realizację którego złożono wniosek o

dofinansowanie z Programu Operacyjnego Celu 3 „Europejska Współpraca

Terytorialna”- „Współpraca trnasgraniczna” krajów Meklemburgia-Pomorze

Przednie/Brandenburgia Rzeczypospolita Polska (Województwo

Zachodniopomorskie) 2007-2013 (INTERREG IVA). Burmistrz postanowił

podjąć rozmowę z Dyrektorem Biura Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu

Pomerania odnośnie możliwości zwiększenia potencjalnych szans na uzyskanie

wyższej pozycji na liście rezerwowej projektów zatwierdzonych przez Komitet

Monitorujący Programu. Zmiany miałyby polegać na zmniejszeniu wnioskowanej

kwoty dofinansowania poprzez zwiększenie udziału wkładu własnego lub

ograniczenie zakresu rzeczowego projektu z zachowaniem celu Projektu.

III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o ustalenie

warunków zabudowy dla działki nr 150/47, 150/48 w Krzynce. Wpłynęły 2

wnioski o ustalenie warunków zbudowy na budowę dwóch budynków

mieszkalnych jednorodzinnych z grażami wraz z niezbędną infrastrukturą
techniczną i zagospodarowaniem terenu w Krzynce na dz. o nr 150/47 oraz dz. nr

150/48 obr.. Krzynka gm. Barlinek. Wniosek spełnia wszystkie warunki

wynikające z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, ponieważ
na działkach sąsiednich zlokalizowana jest zabudowa mieszkaniowa. Do wniosku

załączono pismo PWK „Płonia” Sp. z o. o. o zapewnieniu dostawy wody,

odprowadzeniu ścieków – zbiornik bezodpływowy. Planowana inwestycja jest

zgodna ze zmianą Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego miasta i gminy Barlinek. Dodatkowo z uwagi na lokalizację w

obszarze Natura 2000 zostało przeprowadzone postępowanie z Regionalnym

Dyrektorem Ochrony Środowiska w Szczecinie, który nie nałożył obowiązku

przeprowadzenia oceny oddziaływania na obszar Natura 2000 dla powyższych

przedsięwzięć.

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w drodze

bezprzetargowej działek gruntu położonych w Barlinku przy ul. Bocznej w celu

poprawienia warunków zagospodarowania przyległych nieruchomości.

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do oddania w użytkowanie wieczyste

położonej w Barlinku przy ul. Jeziornej.
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4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami BTBS Sp. z o. o. z prośbą o

przedłożenie Radzie Miejskiej w Barlinku projektów uchwał w sprawie wyrażenia

zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym

nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek:

- cz. dz. nr 514/9 obr. 1 Barlinek

- cz. dz. nr 58/1 obr. 2 Barlinek

- cz. dz. nr 70 obr. 2 Barlinek

- cz. dz. nr 720/3 obr 1 Barlinek

- cz. dz. nr 787/7 obr 1 Barlinek

- cz. dz. zabudowanej  nr 185/5 obr. Rychnów

Burmistrz polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m projekty uchwał o wyrażenie

zgody na wydzierżawienie w/w nieruchomości.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie

placu o pow. 60m2 na terenie nowego (parkingu) cmentarza znajdującego się na

terenie miasta Barlinka w celu prowadzenia działalności gospodarczej. Burmistrz

ustalił, iż na dzień dzisiejszy nie ma możliwości wydzierżawienia przedmiotowego

terenu jednakże analizowany jest sposób zagospodarowania terenu

przeznaczonego na prowadzenie działalności handlowej zgodnie z opracowanym

projektem zagospodarowania terenu cmentarza komunalnego w Barlinku.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. skierowania projektów uchwał do

Rady Miejskiej w/m w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości

położonej w Obr. 2 m. Barlinka, dz. nr 243/18 odpłatną służebnością przesyłu na

rzecz Enea Operator Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu. Burmistrz wyraził zgodę na

powyższe.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą możliwości skorzystania z prawa

pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki gruntu nr 96/8 obr. 2

Barlinek. Burmistrz odstąpił od prawa pierwokupu.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w sprawie

prowadzonego procesu nabycia części działki gruntu oznaczonej w ewidencji

gruntów nr 30 obr. Mostkowo stanowiącej własność ANR w Szczecinie. BTBS

Sp. z o.o. przesłało pismo osób fizycznych dot. pozbawienia lokalu komunalnego

do WC oraz zabudowań gospodarczych usytuowanych na zapleczu budynku. W

aktualnym stanie teren na którym usytuowano WC jest własnością AWRSP i w

związku z czym brak jest możliwości jego użytkowania, podobnie jak i

wymienionych wcześniej zabudowań. Mając na uwadze powstały problem, BTBS

zwraca się z prośbą o ustosunkowanie się do kwestii przejęcia przedmiotowego

terenu przez Gminę Barlinek na potrzeby zaspokojenia podstawowych funkcji

lokalu mieszkalnego W związku z powyższym zwrócono się do ANR z wnioskiem

o nieodpłatne przekazanie przedmiotowego terenu. ANR wyraziła zgodę na

geodezyjne wydzielenie jednocześnie informując, iż zgodnie z zasadami

nieodpłatnego przekazywania nieruchomości na minie komunalne Gmina winna

dostarczyć niezbędną dokumentację. Ze względu, że nie jest to cel publiczny

burmistrz nie wyda decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego

wymaganej do przedłożenia dla ANR.
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9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przeprowadzonej wizji lokalnej w

dniu 21 marca 2011 roku, podczas której stwierdzono, że na dz. nr 183/14, 141/2

nie rozpoczęto budowy. Za rozpoczęcie budowy uważa się wybudowanie

fundamentów. Tym samym użytkownik wieczysty nie wywiązał się z
zobowiązania w  § 5 umowy oddania w użytkowanie wieczyste przedmiotowych

działek. Użytkownik wieczysty zobowiązał się do rozpoczęcia budowy w terminie

12 miesięcy od zawarcia umowy tj. do dnia 21.02.2011r.. Burmistrz postanowił w

z związku z niedotrzymaniem terminu rozpoczęcia budowy wszcząć postępowanie

w sprawie ustalenia dodatkowej opłaty rocznej na rok 2012.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przeprowadzonej wizji lokalnej w

dniu 28 lutego 2011 roku, podczas której stwierdzono, że na dz. nr 3/14, 141/2 nie

rozpoczęto budowy. Za rozpoczęcie budowy uważa się wybudowanie

fundamentów. Tym samym użytkownik wieczysty nie wywiązał się z
zobowiązania w  § 5 umowy oddania w użytkowanie wieczyste działki nr 134/12.

Użytkownik wieczysty zobowiązał się do rozpoczęcia budowy w terminie 12

miesięcy od zawarcia umowy tj. do dnia 23.11.2010r. przedłużonego nadepnie na

jego wniosek do dnia 24 lutego 2011roku. Burmistrz postanowił w z związku z

niedotrzymaniem terminu rozpoczęcia budowy wszcząć postępowanie w sprawie

ustalenia dodatkowej opłaty rocznej na rok 2012.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem decyzji o warunkach zabudowy na

budowę obiektu produkcyjno- magazynowego z częścią handlową wraz z

infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu przy ul. Gorzowskiej na

działce nr 1009/3 obr. 2 Barlinek. Burmistrz postanowił zmienić zapis w decyzji i

wydać warunki zabudowy na budowę obiektu handlowo- magazynowego.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum Nr 2 w

Barlinku w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia zawartej

na okres 3 lat pomiędzy Publicznym Gimnazjum Nr 2 a Parafią Rzymskokatolicką
pw. Św. Wojciecha na czas nieoznaczony do czasu oddania do użytku budynku

sakralnego zlokalizowanego przy ul. Moniuszki 23 w Barlinku. Burmistrz wyraził

zgodę na zawarcie umowy użyczenia na część nieruchomości dz. nr 729/1.

13. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie przeznaczenia do oddania w

dzierżawę w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy

Barlinek oddanej w administrowanie BTBS Sp z o.o. .

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyrażenia zgody na obciążenie

nieruchomości położonych w obrębie 1 miasta Barlinka, oznaczonych w ewidencji

gruntów działkami nr 280/12, 269/5, 270/6, stanowiących własność Gminy

Barlinek odpłatną służebnością przesyłu na rzecz Telekomunikacji Polskiej S.A. z

siedzibą w Warszawie przy ul. Twardej 18. Burmistrz polecił przedłożyć do Rady

Miejskiej w/m projekt uchwały w spawie wyrażenia zgody na obciążenie

nieruchomości położonych w obrębie 1 Barlinka dz. nr 280/12, 269/5, 270/6

odpłatną służebnością przesyłu.
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15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienia

działki nr 151/3 i nr 151/13 ( położonych w obrębie Mostkowo) na okres 3 lat z

przeznaczeniem na cele ogrodowe. Burmistrz polecil przedłożyć od Rady

Miejskiej w/m projekt uchwały o wyrażenie zgody na wydzierżawienie dz. nr

151/13 w drodze przetargu na czas nieoznaczony. Natomiast dz. nr 151/3 jest

użytkowana bezumownie przez osobę fizyczną w związku z powyższym burmistrz

polecił obciążyć za bezumowne korzystanie oraz przedłożyć do Rady Miejskiej

w/m projekt uchwały o wyrażenie zgody na wydzierżawienie dz. nr 151/3 na czas

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. możliwości skorzystania z prawa

pierwokupu działki gruntu nr 2132/5 obr. 1 B-ek Bek udziale 1/10 części oraz nr

2132/2 obr. 1 B-ek. Burmistrz postanowił nie wykonywać prawa pierwokupu.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. możliwości skorzystania z prawa

pierwokupu działki gruntu nr 2132/6 i 2132/7 obr. 1 B-ek Bek. Burmistrz

postanowił nie wykonywać prawa pierwokupu.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. możliwości skorzystania z prawa

pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działek nr 4/10, 4/13 obr. Krzynka.

Burmistrz postanowił nie wykonywać prawa pierwokupu.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ANR o ustanowienie nieodpłatnej

służebności na dz. nr 55/55 obr. Rychnów stanowiącej własność Gminy Barlinek

do dz. nr 55/56, 55/7, 55/58. Dz. nr 55/56 i 55/58 stanowią własność Spółdzielni

„Lukary”, natomiast dz. nr 55/57 stanowi własność ANR. Burmistrz wyraził zgodę
na ustanowienie odpłatnej służebności, o powyższym polecił poinformować
Spółdzielnie „Lukary”

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie

terminu rozpoczęcia i zakończenia budowy. Wnioskodawca ponownie wystąpił o

przedłużenie terminu rozpoczęcia budowy na działkach nr 183/14, 141/2 obr. 2

Barlinek z marca do listopada 2011r.. Okazało się, iż decyzja o warunkach

zabudowy została wydana z błędem, który uniemożliwił wydanie przez Starostwo

Powiatowe pozwolenia na budowę. W zawiązku z powyższym burmistrz wyraził

zgodę na przesunięcie terminu rozpoczęcia budowy o 6 miesięcy. Tym samym

uchyla się ustalenia z posiedzenia burmistrza z zespołem kierowniczym z dnia

14.04.2011r dot. wszczęcia postępowania w sprawie ustalenia dodatkowej opłaty

rocznej na rok 2012 w związku z niedotrzymaniem terminu rozpoczęcia budowy.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem P.W. ALMA S.C. ul. Strzelecka 6a

74-320 Barlinek o przedłużenie terminu rozpoczęcia budowy pensjonatu na dz. nr

1010/3. W wyniku kolejnych skarg i odwołań wnoszonych na postanowienia

Starosty Myśliborskiego oraz Wojewody Zachodniopomorskiego wydłużały się
procedury związane z uzyskaniem decyzji o pozwoleniu na budowę dla w/w

obiektu. Ostatecznie dnia 22.03.2011r wydano decyzję 92/2001 o pozwoleniu na

budowę jednakże są ponowne odwołania o uchylenie przedmiotowej decyzji.

Burmistrz ustalił w związku z przedłużającym się terminem uzyskania pozwolenia
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na budowę nie z winy użytkowników wieczystych nowy termin rozpoczęcia

budowy do dnia 30 września 2011r..

22. Burmistrz Barlinka postanowił zmienić ustalenia z posiedzenia z zespołem

kierowniczym  z dnia 24 marca 2011 roku dotyczące zmiany uchwały na zbycie w

trybie bezprzetargowym dz. nr 2121/2. Burmistrz polecił nie występować o
powyższe do Rady Miejskiej w/m, przedmiotowa decyzja wynikła z rozprawy z

dnia 18 kwietnia 2011r podczas której Sędzia odroczył sprawę celem zawarcia

między stronami ugody.

23. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w drodze

bezprzetargowej działek gruntu położonych w Barlinku przy ul. Bocznej w celu

poprawienia warunków zagospodarowania przyległych nieruchomości.

24. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w Barlinku przy ul. Odrzańskiej.

25. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży położonej w Barlinku.

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina w sprawie zakupu

materiału do wyrównywania terenu przy świetlicy wiejskiej w kwocie 400,00 zł. w

ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r.. Burmistrz polecił zaprosić Sołtysa

Sołectwa Osina na najbliższy zespół kierowniczy celem przedstawienia informacji

odnośnie sposobu zagospodarowania przedmiotowego terenu.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu

w sprawie postępowania administracyjnego, wszczętego na wniosek PGK Sp. z

o.o. w Barlinku dotyczące zmiany decyzji ostatecznej z dnia 05.08.2003r

zmienionej decyzją z dnia 18.01.2006r. dot. wyrażenia zgody na zamknięcie

składowisk odpadów komunalnych w miejscowości Strąpie i Rychnów. Burmistrz

wyraził zgodę na zmianę w/w decyzji.  Burmistrz zaakceptował termin wykonania

rekultywacji składowisk w m. Strąpie i Rychnów, który został ustalony na rok

2014, jednocześnie PGK Sp. z o.o. podejmie działania mające na celu pozyskanie

w ramach RPO środków finansowych na przedmiotowy cel.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu urządzeń firmy FUX

GARTENSYSTEM posadowionych na placu zabaw przy ul. Gorzowskiej. W

parku przy ul. Gorzowskiej zamontowane zostały urządzenia m.in. różnego

rodzaju huśtawki, ścianka wspinaczkowa. Plac zabaw urządzony został w celu

sprawdzenia jego wytrzymałości i funkcjonalności. Obecnie jest on użytkowany –

testowany bez ponoszenia przez Gminę i PGK Sp. z o.o. nakładów finansowych.

Burmistrz ustalił, iż ze względu na dużą awaryjność urządzeń rezygnujemy z

zakupu przedmiotowego placu zabaw.
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4. Burmistrz Barlinka polecił RGM przedłożyć informację dotyczącą gospodarki

leśnej, jakie uzyskujemy dochody i ile kosztuje Gminę jej utrzymanie.

5. Burmistrz Barlinka polecił PGK Sp. z o. o. przedstawić kompleksową informację
odnośnie sprawy wycięcia 19 drzew przy ul. Poziomkowej w Barlinku.

6. Burmistrz Barlinka polecił RGM przeprowadzić kontrolę w terenie oraz wydać
opinię odnośnie zasadności wycięcia 19 drzew przy ul. Poziomkowej w Barlinku.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Centralnego Ośrodka Badania Odmian

Roślin Uprawnych- Stacja Doświadczalna Oceny Odmian w Szczecinie Dąbiu w

sprawie wsparcia finansowego programu Porejestrowego Doświadczalnictwa

Odmianowego. Do pisma załączona została umowa, która dotyczy

współfinansowania w/w programu – udział w kosztach wykonania doświadczenia

dla odmian roślin uprawnych wpisanych do Rejestru i będących w uprawie na

terenie woj. Zachodniopomorskiego to kwota 2.000,00 zł.. Burmistrz

ustosunkował się negatywnie do przedmiotowej propozycji ze względu na brak

środków finansowych.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planami Sołtysa Sołectwa Osina odnośnie

zagospodarowania terenu przy świetlicy wiejskiej. Burmistrz polecił przygotować
projekt koncepcji zagospodarowania przedmiotowego terenu.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Swadzim w sprawie

budowy placu zabaw dla dzieci w miejscowości Wiewiórki. Burmistrz

zaproponował ewentualne przeniesienie placu zabaw ze Swadzimia do Wiewiórek.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie

przedłużenia umowy dzierżawy działki w miejscowości Podgórze, na które jest

postawiony plac zabaw dla dzieci. Burmistrz wyraził zgodę na przedłużenie

umowy za kwotę 150,00 zł rocznie.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Łubianka z prośbą o
pokrycie kosztów cięcia drewna w wysokości 300,00 zł. Ze względu na brak

środków finansowych budżecie Gminy burmistrz negatywnie rozpatrzył

przedmiotowy wniosek.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę kos spalinowych kosiarek

do koszenia trawy na potrzeby sołectw z terenu Gminy Barlinek ( Mostkowo,

Dziedzice, Równo, Łubianka). Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę
najkorzystniejszą firmy Z.U. H. „SZUKALSKI” G. Szukalski pkt. 1 Maja 26

Barlinek za cenę 11.1919,10 zł brutto.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o. o. o zabezpieczenie

środków finansowych przypadających na Gminę przy remontach budynków

Wspólnot Mieszkaniowych 2011r. Burmistrz polecił przedłożyć do Skarbnika

Barlinka wniosek o zabezpieczenie w Budżecie Gminy Barlinek środków
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finansowych w wysokości 120.000,00 zł na zadania termomodernizacyjne

budynków wspólnot mieszkaniowych oraz 200.000,00 zł na remonty budynków

wspólnot mieszkaniowych.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie

określenia warunków sprzedaży wodociągu oraz ujęcia źródła we wsi Niepołcko.

15. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej

wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komisariatu Policji w Barlinku w

sprawie zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia dla dziesięciu słuchaczy

Szkoły Policji w Pile oraz opiekuna, którzy pełniliby w dniach 16.06.2011r. -

20.06.2011r. służbę w Gminie Barlinek. Ze względu na brak zabezpieczenia

finansowego, wynikającego z budżetu Gminy burmistrz rozpatrzył negatywnie

przedmiotowy wniosek.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę materiałów biurowych i

druków urzędowych dla Urzędu Miejskiego w/m na rok 2011/2012. W płynęło 5

ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy P.H.U.P „Zemar” ul.

Poznańska 106, 66-300 Miedzyrzecz za cenę 30.486,01zł brutto.

VI.     W zakresie spraw oświaty:

1. Burmistrz Barlinka postanowił powierzyć na następny okres 5 lat stanowisko

Dyrektora SP Nr 1 Pani Danucie Tomiałojć oraz ogłosić konkurs na stanowisko

Dyrektora PG Nr 1 ul. Leśna 10 w związku z upływem kadencji.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. liczby dzieci oczekujących na

przyjęcie do przedszkoli oraz powołanie komisji rekrutacyjnej przyjęć dzieci do

przedszkoli w Gminie Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na utworzenie 1

dodatkowego oddziału dla 20 dzieci w PM Nr 2 oraz 1 dodatkowego oddziału dla

16 dzieci w PM Nr 1. Burmistrz przyznał środki na utworzenie przedmiotowych

oddziałów. W przedmiotowej sprawie złożony zostanie projekt uchwały do Rady

Miejskiej w/m. Burmistrz wyraził zgodę na powołanie Komisji Rekrutacyjnej w

składzie: T. Staszak – Przewodnicząca, R. Olejnik, Przedstawiciele Rady

Rodziców PM nr 1 i 2, Przedstawiciel Rady Miejskiej w/m, A. Senacka- z

ramienia ROś.
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VII.   W zakresie spraw Informatycznych :

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze wymiany zasilacza UPS. Burmistrz wyraził

zgodę na zakup nowego zasilacza awaryjnego UPS o mocy 20kVA na potrzeby

Urzędu Miejskiego w Barlinku. Dostawę i montaż zasilacza awaryjnego o mocy

20kVA z wejściem i wyjściem 3-fazowyym oszacowano na kwotę 25 000,00 zł

brutto. Burmistrz polecił  przedłożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o

zabezpieczenie środków na w/w cel.

VIII.    W zakresie spraw ROS :

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ustalonymi przez szkoły opłatami

pobieranymi za wynajem hal i pomieszczeń. Burmistrz zaakceptował wysokość
przedmiotowych stawek.
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W okresie od dnia 20 kwietnia 2011r. do dnia 17 maja 2011r. Burmistrz Barlinka wydał

następujące zarządzenia :

Lp. Nr

Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 51/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości

gruntowej przeznaczonej do oddania w

użytkowanie wieczyste położonej w

Barlinku przy ul. Jeziornej.

14.04.2011 RG.IV

2. 52/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,

przeznaczonych do oddania w dzierżawę w
drodze bezprzetargowej, stanowiących

własność Gminy Barlinek, oddanych w

administrowanie Barlineckiemu

Towarzystwu Budownictwa Społecznego

Sp. z o. o..

28.04.2011 RG.VI.

3. 53/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

30.04.2011 RF.I..

4. 54/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości

przeznaczonej do sprzedaży w Barlinku

przy ul. Odrzańskiej.

05.05.2011 RG.IV.

5. 55/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości

przeznaczonej do sprzedaży położonej w

Barlinku.

05.05.2011 RG.IV.

6. 56/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu

nieruchomości przeznaczonych do

sprzedaży.

05.05.2011 RGM.II.

7. 57/2011 Zbycia w drodze bezprzetargowej działek

gruntu położonych w Barlinku przy ul.

Bocznej w celu poprawienia warunków

zagospodarowania przyległych

nieruchomości.

05.05.2011 RG.IV.
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka

w okresie międzysesyjnym.

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się
następujące spotkania:

1. W Barlinku odbyła się konferencja Regionalna Eurodystryktu Odreland Nadodrze

poświęcona podsumowaniu projektów współpracy 12 samorządów z Polski i

Niemiec w ramach Funduszu Norweskiego.

2. Spotkano się ze Starostą Powiatu Myśliborskiego i Dyrektorem Fundacji Talent

Promocja Postęp w celu dalszego funkcjonowania Centrum Integracji Społecznej.

3. Odbyły się uroczystości związane  ze Świętem Konstytucji 3 Maja.

4. Odbyło się spotkanie w sprawie kontroli zarządczej w gminnych jednostkach

organizacyjnych.

5. Odbyło się spotkanie z wykonawcą w sprawie zakończenia prac inwestycyjnych –

modernizacja szatni w Mostkowie.

6. W Szczecinie otrzymano certyfikat ukończenia programu „Biblioteka +”.

7. W PWK „Płonia” Sp. z o .o. podpisano 2 kontrakty wykonawcze na realizację
zadań w ramach programu skanalizowania Miasta i gminy Barlinek.

8. W BOK odbyło się 1 spotkanie z zespołem roboczym w ramach projektu

„Decydujmy Razem”.

9. Odbyły się uroczystości związane z Dniem Strażaka.

10. Odbyło się Walne Spółki PWK „Płonia”.

11. Spotkano się z inicjatorami uruchomienia w Barlinku Szkoły Muzycznej.

12. Odbyło się z spotkanie z przedstawicielami środowisk młodzieży szkolnej w

sprawie uruchomienia Młodzieżowej Rady Miejskiej.

13. Spotkano się z wykonawcami modernizacji Stadionu Miejskiego w sprawie

realizacji zadania oraz możliwości modernizacji boiska treningowego.

14. treningowego Dębnie odbyła się uroczystość wręczenia certyfikatu ISO 9001.

15. Spotkano się z przedstawicielami stowarzyszenia „Plantacja Wyobraźni- Mały

Dom Kultury” w sprawie organizacji imprez kulturalnych na terenie Gminy

Barlinek.

16. Spotkano się z Dyrektorem Szpitala Powiatowego Barlinku w sprawie możliwości

wsparcia inwestycji szpitalnych przez Gminę Barlinek.

17. W Mostkowie odbyło się uroczyste otwarcie placu zabaw w ramach programu

„Radosna Szkoła”, kompleksu boisk „Orlik 2012” oraz szatni wraz z zapleczem.


